
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

 

Zápis 

z kolegia děkana dne 22. září 2015 
 

 

 

Přítomni:    doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Pospíšil, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Macák, doc. 

Sýkora, Ing. Růžičková, Ing. Březina, Ing. Mištová, Ing. Tekáč 

Omluveni:   doc. Ciahotný  

 

 

 

Informace z KR  

 

− Noví členové Správní rady VŠCHT – Duspěva, Wojnar 

− Medaile Josefa Hlávky – prof. Velíšek; Cena Josefa Hlávky pro nejlepší studenty – Ing. 

Krayzelová (217) 

− Počty nově zapsaných studentů: pokles na všech fakultách (FTOP 130 Bc., 55 mag.) 

− 12. 10. od 16.00 hod v AI - představení kandidátů na rektora 

 

 

Informace z KD 
 

děkan 

 

− Založeny facebookové stránky fakulty (Šárka Dintarová) 

− Kontaktoval některé z patronů oborů – mají zájem o aktivní spolupráci (training programy 

apod.) 

− 10. 12. „4Element’s“ 

 
 

doc. Sýkora 

 

− Kontrola účasti na promocích 15. 10. – do talárů: kdo ještě neodpověděl p. Dintarové, učinit 

tak co nejdříve 

− Prof. Bělohlav: dotaz z Národního bezpečnostního úřadu, zda fakulta nemá obor zaměřený na 

kybernetickou bezpečnost – nemá 

− Připravuje se nový ekonomický pětiletý obor (návrh – Grossová) 

− Na fondu děkanátu jsou prostředky na proplácení cestovních náhrad studentů z exkurzí 

(27 778,- Kč) – rozdělit mezi ústavy 

− Seznam bakalářských a magisterských předmětů psaných na děkanát (251): doplnění ústavu a 

garanta 

− Diskuse o tom, zda vyvěsit dokumenty z akreditace na Intranet – KD doporučuje poskytovat 

na vyžádání na děkanátu 

 

Ing. Mištová 

 

− Dopis z AS FCHI: zástupci ústavů FCHI mají připomínky k materiálu „Pokynům pro 

vypracování závěrečných prací“ z CIS, chtějí vyjádření našeho AS 

− Připravila dodatek ke Statutu fakulty (změna anglického názvu školy a čl. 11) – dá ke 

schválení senátu FTOP 

− AS se sejde 7. 10. v 15.00 hod na ústavu 218 

 

 



Ing. Růžičková 

 

- Garantům oborů poslána brožura s obory k připomínkám – kdo tak ještě neučinil, odevzdat 

nejpozději do pátku 25. 9. 
 

doc. Blažek 

 

− Návrhy nových členů do oborových rad: každý ústav pošle své kandidáty Ing. Vítkové do 

pátku 25. 9., ta pak připraví a rozešle výsledný seznam k odsouhlasení vedoucím ústavů z 

daného oboru 
− Urguje zdůvodnění k Excelentním publikacím z ústavu 217 
− Připravují se nová pravidla pro projekty IGA (projekty minimálně na jeden rok = do března 

příštího roku) – přijímá návrhy na řešení situace u posledních ročníků DSP 
 

Ing. Březina 

 

− Rozvojového projektu společného s Univerzitou Pardubice se účastní celkem 10 studentů 

z VŠCHT (7 z FTOP); Univerzita Pardubice je ochotna přidat se k případné žádosti o 

prodloužení projektu 

 
 

Různé  
 

− Ústav 215: doc. Pospíšil žádá o prodloužení pracovního poměru pro Ing. Lukáše 

Matějovského – KD souhlasí, doc. Pospíšil připraví potřebné materiály pro personální 

oddělení 

− Ústav 218: doc. Macák – bakalářské práce v angličtině - dotaz, zda musí být i obhajoba 

v angličtině (studentky z Nepálu a Slovenska – maďarské národnosti); po diskusi členů KD – 

pokud bude práce v anglickém jazyce, může být i obhajoba v angličtině; doc. Sýkora ještě 

ověří u prof. Bělohlava 

− Ústav 216: Ing. Tekáč žádá od vedení školy urychlené zajištění školení na ovládání systému 

vzduchotechniky v laboratořích KVALAB – KD doporučuje obrátit se nejdříve na Ing. Koktu 

− Ústav 240: doc. Kubal vznesl dotaz na úspory z projektů KVALAB – zda bude nějaká 

rezerva na software; doc. Pospíšil informuje i ostatní členy KD – muselo by se žádat o změnu 

(nestihne se), do 10. 11. musí být podepsány všechny smlouvy, fakulty dodají návrhy 

přístrojů, které bude možné „vysoutěžit“ do konce roku  

− Ing. Vítková: při výběru oponentů (disertace, habilitace) je vždy potřeba zjistit, zda některý 

z navržených externistů nemá na VŠCHT pracovní úvazek (i na jiných fakultách) – byl by 

brán jako zaměstnanec školy; žádá o návrhy zástupců ústavů do inventarizačních komisí (215 

– Púčiková, 216 – Jílková, 217 – Vymětalová, 218 – Petrů, 240 – Bystrianský, 251 – 

Dintarová); žádá o jmenování členů do komise pro anglickou konferenci DSP (215 – Maxa, 

216 – Staf, 217 – Sládečková, 218 – Jiříček, 240 – Chumchalová); termín vědecké rady 

fakulty a habilitačního řízení Ing. Pohořelého je 19. 10. 2015 od 10.00 hod v zasedací síni 

rektorátu 
 

 

Úkoly 
 

− Doc. Pospíšil připraví materiály k prodloužení pracovního poměru Ing. Matějovského 

− děkanát rozešle vedoucím ústavů návrhy členů nových oborových rad 

− ústav 217 zašle doc. Blažkovi zdůvodnění k vybraným excelentní publikacím do konce 

září  
 

Příští kolegium děkana bude 13. 10. od 14.00 hod na děkanátu. 

 

 

Zapsala: Ing. J. Vítková 


